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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ ieénvlő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI.
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr . Simicskó István honvédelmi miniszterhe z

„Katonai szállítóhelikopterek beszerzését is tervezik? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Dr. Hende Csaba honvédelmi miniszter 2013 . május 22-én a Honvédelmi Minisztériumban egyeztetést
folytatott az országgyű lési frakciók képviselő ivel, ahol egyetértés volt a tervezett katonai szállítógépek é s
helikopterek beszerzésének módjáról és ütemtervér ő l . Az egyeztetésen a Honvédelmi Minisztérium konkré t
ütemtervet is felvázolt: eszerint a tenderkiírására közvetlenül a 2014-es választásokat követ ő
kormányalakítást után sor kerülhet . Azonban az elmúlt két és fél évben a számtalan bejelentés ellenér e
nemhogy a helikopterek beszerzése nem történt meg, de még a tendert sem írták ki . Mindeközben a
Honvédelmi Minisztérium már régóta azt állítja, hogy a szakmai el őkészítő munka lényegében befejeződött,
a tender kiírása immár politikai döntés függvény e

Ezen előzmények tükrében váratlan fordulatként Kósa Lajos elnök úr a Honvédelmi és rendészeti bizottsá g
november 29-éi ülését követ ő sajtótájékoztatón arról számolt be a sajtó képviselőinek, hogy a bizottság
mentesítést adott a védelmi és biztonsági célú beszerzésekrő l szóló törvény alkalmazása alól annak
érdekében, hogy a magyar honvédség repülőgép-szállítási kapacitást tudjon vácároini, ugyanis a feladataikat
régi Antonov gépekkel látják el, melyek szolgálati ideje lejárt.

Kérdezem Miniszter Urat, hogy á katonai szállítórepül ők beszerzésével együtt a 2013 májusa óta hallogatott
helikopter beszerzés végrehajtását is megvalósítják a közeljöv őben? A helikopterek esetében betartják-e
korábbi ígéretüket, miszerint a helikopterek beszerzés megfelel ő versenyt biztosító pályázat útján kerül sor?

Budapest, 2016. december 13 .

Demeter Márt a
országgyű lési képviselő
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